
	

KUMLA	PBK	
																																																																						PROTOKOLL:		Styrelsemöte	23.10.11.	
	
																																																																						Närvarande:		Claes-Göran	Eskilsson	
																																																																																															Inger	Bädicker	
																																																																																															Ingvar	Sandberg	
																																																																																															Jocke	Röhnisch	
																																																																																															Bibbi	Tillqvist	
																																																																																															Leif	Grönqwist	
																																																																																															Ulf	Öberg	
	
1			Claes-Göran	öppnade	mötet	med	att	hälsa	alla	välkomna.	
	
2			Mötet	godkände	dagordningen	samt	protokoll	från	senaste	mötet.	
	
3			Claes-Göran	valdes	till	ordförande	för	mötet.	Jocke	valdes	till		
					sekreterare	samt	Ingvar	till	justeringsman.	
	
4			Gällande	medlemsstatus	är	följande	medlemmar	ej	tillgängliga	för	spel:	
					Östen	Sandström,	Jan-Ove	Schölin,	Barbro	Larsson,	Bengt	Karlsson.	
	
					Det	har	blivit	en	avgift	på	999:	kr	/	år	för	Laget.se.	Mötet	beslutade	att		
					betala	nu	och	sedan	får	årsmötet	besluta	om	framtiden.	
	
					Torsdagen	den	19	oktober	blir	det	en	typ	av	föreningsmässa	på	sko-	
					muset.		Mötet	beslutade	att	Kumla	PBK	skall	närvara		
	
5			Leif	redovisade	resultatrapporten	till	dags	datum.	
					Kumla	PBK´s	tillgångar	idag	=		60.174:60	kr.		
					Utbetalningar	gällande	reseersättning	ligger	ej	i	fas.	
	
6			Länsserien	med	våra	8	lag	flyter	på	bra.	
					Ulf	har	Luciaslaget	under	kontroll.		Tävlingen	sker	den	14	december.	
					Det	kommer	upp	en	anmälningslista	i	hallen	framöver.	
					Tävlingsgruppen	planerar	en	inbjudningstävling	i	April	månad.	
	
7			Det	är	åter	igen	dags	för	oviss	framtid	för	bowlingen	i	Kumla.	
					Rickard	har	sagt	upp	sitt	avtal	till		Maj		2024.		Detta	är	jättetråkigt	då	
					Rickard	kan	sköta	dom	gamla	maskinerna	bra	samt	fått	fart	i	hallen.	
Mötet	beslutade	att	träffas	igen	tisdagen	den	31	oktober	för	att	gemensamt	
författa	en	skrivelse	som	skall	lämnas	till	Kommunen.	Klubbens	högsta		
önskan	är	att	ha	kvar	Rickard	som	arrendator.	
	
	
	



	
	
8				Övriga	frågor:		Inget	att	notera.	
	
9				Nästa	möte	blir	tisdagen	den	31	oktober	kl	10.00	i	Kumlahallens	Café	
	
10		Claes-Göran	tackade	samtliga	och	förklarade	mötet	avslutat.	
	
	
	
	
Kumla		23.10.11	
Sekreterare																																																																									Ordförande	
	
	
																																														Justeringsman	
Jocke	Röhnisch																																																																			Claes-Göran	Eskilsson	
	
																																													Ingvar	Sandberg	
	
	
			
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
		
	
	


